

Example to follow, Australia.

Hayden O'Connor: **Monique Ryan** says to the opposition "**Put on your masks**". This responsible order is going viral, as it should, on social media. Most internet users are happy, because the basic needs of living beings **are air, water, food and shelter**. But there is a group of people who are taking advantage of the pandemic to sow chaos and fill their pockets, especially in the United States where the "anti-all" have been plunging **Ron DeSantis** the vast majority of the population into misery for almost 3 years! However, the population can fight back by **mobilizing to wear the mask and follow basic health measures to protect themselves and eliminate this nasty Wuhan virus from China**. You have to be properly informed to expose profiteering shit like the Republican candidate for governor of Pennsylvania, **Doug Mastriano**, who once called abortion "problem 1" when it suited him. Now he is changing his tune to declare that the next governor will not control abortion policy. Worse, his role model is Florida's other shit, so-called Florida Governor ! Hey Pennsylvania, please **wake up!** the big shits of **Doug Mastriano** and **Ron DeSantis** are **anti-democracies** who, in normal times, should effectively be disqualified for holding elected office, as the Investigator's Editorial Board wrote. Hey, you stubborn retirees from **Florida** and especially those from **Fort Lauderdale**, you are victims of this virus... So be careful, protect yourselves!

Exemple a suivre, Australie

Hayden O'Connor : **Monique Ryan** dit à l'opposition "**Mettez vos masques**". Cet ordre responsable devient virale, comme cela se le doit, sur les réseaux sociaux. La plupart des internautes sont contents, car les besoins essentiels des êtres vivants sont **l'air, l'eau, la nourriture et le logement**. Mais il y a un groupe de personnes qui profite de la pandémie pour semer le chaos et se remplir les poches, notamment aux états-unis où les "anti-tous" plongent la grande majorité de la population dans la misère depuis bientôt 3 ans! Cependant la population peut se battre en se mobilisant pour **porter le masque et suivre les mesures sanitaires de base pour se protéger et éliminer ce méchant virus Wuhan de la Chine**. Il faut correctement s'informer pour dénoncer les merdes profiteurs comme le candidat républicain au poste de gouverneur de Pennsylvanie, **Doug Mastriano**, qui a un jour qualifié l'avortement de "problème 1" quand cela faisait son affaire. Maintenant, il change son fusil d'épaule pour déclarer que le prochain gouverneur ne contrôlera pas la politique d'avortement. Pire, son modèle c'est l'autre merde de la Floride le con soit-disant gouverneur de cet État **Ron DeSantis!** Hé **Pennsylvanie**, s'il vous plaît, **réveillez-vous!** les grosses merdes de **Doug Mastriano** et de **Ron DeSantis** sont des **antidémocratie** qui, en temps normal, devraient effectivement être disqualifier pour occuper un poste électif comme l'a écrit le Comité de rédaction de l'enquêteur. Hé, vous les Retraités têtus de la **Florides** et surtout ceux de **Fort Lauderdale**, vous êtes victimes de ce virus... Alors soyez prudents, protégez-vous!

\*)Au video, Monique Ryan tells the opposition to "**Put your masks on**"

<https://twitter.com/HaydenJOConnor/status/1553970713962627077>

\*)State Sen. Doug Mastriano has said he'll make Florida under Gov. Ron DeSantis look like "amateur hour" if he is elected governor in Pennsylvania.

Now DeSantis will rally for Mastriano next week in Pittsburgh.

<https://t.co/zdQRD2ppge>

<https://twitter.com/PhillyInquirer/status/1557028299754377222>

\*)

<https://twitter.com/PhillyInquirer/status/1555716555278897154>

\*)Republican nominee for Pennsylvania governor Doug Mastriano once called abortion his "No. 1 issue."

Now, he says the next governor won't control abortion policy: "It's codified in law."

<https://t.co/SNb9pLapdl>

<https://twitter.com/PhillyInquirer/status/1552743811775856640>

\*)"[Doug] Mastriano can try to polish his record all he wants, but his previous antidemocratic efforts should effectively disqualify him from holding any elected office," writes the Inquirer Editorial Board.

<https://t.co/VrwZqU9rQ9>

<https://twitter.com/PhillyInquirer/status/1556370859035697160>

\*)From the fringes of the far right, Doug Mastriano vainly tries to dance back to the middle | Editorial

<https://t.co/9tounVhNZr>

<https://twitter.com/PhillyInquirer/status/1556205133176143872>